
Klasa: 021-05/17-01/21 
Urbroj: 2197/01-02-17-2 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
 

sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaboka održane 30. listopada 2017. u gradskoj 
vijećnici, s početkom u 18:00 sati. 

Prisutni: Žarko Ivančić, predsjednik, Nevenka Gregurić i Ernest Oremuš, potpredsjednici, 
te članovi:, Zoran Krajačić, Rino Valec, Franjo Jadek, Mario Videk, Josip Horvatin, Bojana 
Birač, mNataša Hlaban Martina Rubil Skitanić, Zoran Bunčec, Martina Repovečki i Valentino 
Herceg, 

Sjednici nije prisutan: Krunoslav Kušan, opravdano. 
      Nadalje, sjednici su prisutni: gradonačelnik Ivan Hanžek, zamjenica gradonačelnika 

Valentina Đurek, Danijel Tuđa, v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i 
javne potrebe, Marija Sinković, pročelnica Upravnog odjela za financije, Natalija Gretić, 
pročelnica Ureda Grada,  Kruno Čačko, samostalni upravni referent u Uredu Grada, Dijana 
Lovičić Crnković, ravnateljica Dječjeg vrtića Zipkica Zabok, Maja Šimunić, novinarka 
Zagorskog lista, Manuela Franc, novinarka Zagorskog radija 

 Zapisnik je vodila Gordana Dugorepec. 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Zaboka predlaže dopunu dnevnog reda točkom 4. koja glasi: 
Hypo leasing c/a Grad Zabok, radi ovrhe - sklapanje izvansudske nagodbe 
Točka 4.  Vijećnička pitanja i prijedlozi, postaje točkom 5. 
Dopuna dnevnog reda je usvojena jednoglasno, te predloženi dnevni red s usvojenom dopunom, 
kako slijedi: 

D n e v n i     r e d 
 

1. Verifikacija skraćenog zapisnika s 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaboka-12.10.2017., 
2. Konačni prijedlog Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb – davanje mišljenja, 
3. Dječji vrtić „Zipkica“, S. Radića 15, Zabok: 
                 - Godišnji izvještaj o radu za odgojno-obrazovnu 2016/2017. godinu,  
     - Godišnji plan i program rada i Kurikulum za odgojno-obrazovnu 2017/2018. godinu,  
4. Hypo leasing c/a Grad Zabok, radi ovrhe - sklapanje izvansudske nagodbe 
5. Vijećnička pitanja i prijedlozi. 
 

 Prelazi se na rad po dnevnom redu 
 

Točka 1. 
Verifikacija skraćenog zapisnika s 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaboka od 12.10. 
2017. 
Martina Rubil Skitanić – traži dopunu skraćenog zapisnika  i to u raspravi o parku M. Prpića – 
rečeno je da će se park rekonstruirati paralelno s elektifikacijom pruge. Primjedba se usvaja. 
Skraćeni zapisnik s usvojenom primjedbom je verificiran.  

Točka 2. 
Konačni prijedlog Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb – davanje mišljenja 
Natalija Gretić je dala  obrazloženje  - donošenjem Strategije razvoja Urbane aglomeracije 
Zagreb za razdoblje do 2020. godine stvara se preduvjet za korištenje mehanizma Integriranih 
teritorijalnih ulaganja za projekte održivog urbanog razvoja teritorija u obuhvatu Urbane 
aglomeracije Zagreb, odnosno korištenje alociranih minimalno 915 mil.kuna. Kao dodanu 
vrijednost, osim 9 strateških (ključnih) projekata, predmetna Strategija definirala je 21 stratešku 
temu, odnosno mrežne projekte od interesa za Urbanu aglomeraciju Zagreb. Definiranjem 
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navedenih mrežnih projekata unutar Strategije stvara se preduvjet za sufinanciranje prihvatljivih 
projekata Grada Zaboka i putem Urbane aglomeracije. Strategiju usvaja Gradska skupština Grada 
Zagreba, a sve općine i gradovi koji čine Urbanu aglomeraciju Zagreb obvezni su dati svoje 
mišljenje na istu, te predlaže da se da pozitivno mišljenje.  

Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno (14 glasova za) donosi Odluku o 
davanju pozitivnog mišljenja na konačni prijedlog Strategije razvoja Urbane aglomeracije 
Zagreb, kako slijedi: 
 I. Daje se pozitivno mišljenje na konačni prijedlog Strategije razvoja Urbane aglomeracije 
Zagreb. 
 II. Konačni prijedlog Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb javno je objavljen na 
mrežnim stranicama Grada Zagreba na poveznici: http://zagreb.hr/materijali-za-zavrsnu-5-
sjednicu-partnerskog-vijec/116092. 

III. Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

Točka 3. 
Dječji vrtić „Zipkica“, S. Radića 15, Zabok: 
                 - Godišnji izvještaj o radu za odgojno-obrazovnu 2016/2017. godinu,  
     - Godišnji plan i program rada i Kurikulum za odgojno-obrazovnu 2017/2018. godinu  
Dijana Lovinčić Crnković ravnateljica Dječjeg vrtića, je dala obrazloženje uz materijale na 
dnevnom redu, napominje da je početkom rujna izvršena sanacija dvorišta kod ulaza - postavljene 
su nove ploče, nova vrtićka skupina opremljena je namještajem i didaktičkim igračkama, isto 
tako logopedski kabinet, pristupilo se zamjeni rasvjetnih tijela po sobama i hodnicima, sanirani 
su kvarovi u kotlovnici i dr. Istaknula je velik problem zagrijavanje ploča na krovu vrtića zbog 
čega dolazi do vrlo visokih temperatura na katu pa se djeca moraju seliti na prvi kat, uslijed 
velikih kiša ove godine došlo je do pucanja konstrukcije nad terasom i poplavljivanja soba na 
drugom katu. Rad vrtića je izvršen sukladno planu i programu, s 1. 9. 2017. upisano je 278 djece, 
obzirom na broj upisane djece, karakteristike skupina, te prostorni kapacitet, organiziran je rad u 
12 skupina, od čega je 5 jasličkih te 7 vrtićkih, uz redoviti program provode se posebni programi: 
ranog učenja engleskog, program predškole, opće igraonice, sportske igraonice i baleta. 
Josip Horvatin pohvaljuje rad Vrtića, čestita na 50 obljetnici rada, te iznosi problem parkiranja 
kod Vrtića i napominje da radi sigurnosti djece prije svega, problem treba hitno riješiti, te da sami 
predlože rješenje. Vezano uz suradnju s ostalim društvenim subjektima napominje da su im 
branitelji na raspolaganju kad god se za tim ukaže potreba. 
Dijana Lovinčić Crnković obrazlaže da su parkiranje rješavali na način da se koristilo 
parkiralište motokross staze uz suglasnost Grada Zaboka i da je jedno vrijeme jako dobro 
funkcioniralo, međutim došlo je do zaključavanja ograde, čak je i to riješeno zaduženjem osobe 
koja će otključavati i zaključavati ogradu, međutim vikendom da su na stazu ulazili adolescenti i 
gosp. Jerneić je negodovao i  vrata su zaključana, te moli da se ponovo omogući parkiranje barem 
u prvom dijelu parkirališta. Žarko Ivančić predlaže da se obave potrebni razgovori i problem 
riješi. Dijana Lovinčić Crnković zahvaljuje na prijedlogu i ponudi za suradnju. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno donosi slijedeći Zaključak: 
I. Gradsko vijeće Grada Zaboka prima na znanje:  
 - Godišnji izvještaj o radu Dječjeg vrtića «Zipkica» iz Zaboka za odgojno-obrazovnu 

2016/2017. godinu, kojeg je usvojilo Upravno vijeće Dječjeg vrtića «Zipkica» dana 31. kolovoza 
2017. godine, 

 - Godišnji plan i program rada i Kurikulum  Dječjeg vrtića «Zipkica» iz Zaboka za 
odgojno-obrazovnu 2017/2018. godinu, kojeg je donijelo Upravno vijeće Dječjeg vrtića 
«Zipkica» dana 29. rujna 2017. godine. 
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II. Predmetni dokument iz točke I. ovog Zaključka daje se u prilogu ovom Zaključku i 
čini njegov sastavni dio. 

Točka 4. 
Hypo leasing c/a Grad Zabok, radi ovrhe - sklapanje izvansudske nagodbe 
Natalija Gretić je dala obrazloženje - po provedenom ostavinskom postupku iza ostavitelja 
Josipa Plečka iz Zaboka, J.J. Strossmayera 20, a temeljem Zakona o nasljeđivanju u vlasništvo 
Grada Zaboka prelaze etažni dijelovi nekretnine – kuće: tavanski prostor i stambeni prostor, ali 
nasljeđivanjem se nasljeđuju i dugovi kao i neriješeni imovinsko pravni odnosi. Nasljednici se 
upravo iz tih razloga odriču nasljedstva, a Grad to ne može odbiti. Na stanu je hipoteka i u tijeku 
je ovršni postupak pred Općinskim sudom u Zlataru u kojem postupku je Grad stupio u pravni 
položaj ostavitelja (status ovršenika) a procijenjena vrijednost spora iznosi 179.608,11 EUR-a 
(≈1.347.060,825 kuna),  prijedlog nagodbe s obzirom na iznos je vrlo pogodna po Grad. 
Gradonačelnik iznosi da su članovi obitelji odbili nasljedstvo kako bi se riješili dugova, 
spominje slučaj u Klanjcu koji je vrlo loše završio po Klanjec. 

Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno (14. glasova za) donosi Odluku o sklapanju 
izvansudske nagodbe, kako slijedi: 

I. Grad Zabok naslijedio je 2012. godine ošasnu imovinu iza ostavitelja Josipa 
Plečka iz Zaboka, J.J. Strossmayera 20 i to etažne dijelove nekretnine kčbr. 133/37, upisane u z.-
k.ul.br. 3123 k.o. Zabok u sljedećim vlasničkim omjerima: 

- Tavanski prostor br. T-1 na tavanu, površine 19,41 m2 u 1/1 dijela te  
- Stambeni prostor S-2 na I katu površine 75,54 m2 u 4/5 dijela. 
U trenutku nasljeđivanja na predmetnim nekretninama vodio se ovršni postupak pred 

Općinskim sudom u Zaboku oznake Posl. br. Ovr-490/09 (kasnije: Posl.br. Ovr-710/2015) 
ovrhovoditelja Hypo Steiermark Kraftfahrzeug und Maschinenleasing GmbH radi naplate 
hipoteke u iznosu od 179.608,11 EUR-a, u koji je uključen Grad Zabok u svojstvu nasljednika 
ošasne imovine iza imenovanog ostavitelja. Grad Zabok pokrenuo je kod istog suda sudski 
postupak oznake Posl. br. P-402/13 protiv ovrhovoditelja radi proglašenja ovrhe nedopuštenom.  

Utvrđuje se da je u oba sudska predmeta u tijeku prvostupanjski postupak.  
II. Grad Zabok sklopiti će i potpisati izvansudsku nagodbu s ovrhovoditeljem u svrhu 

mirnog rješavanja oba sudska spora iz točke I. ove Odluke, a prema kojoj će Grad Zabok iz 
Proračuna Grada Zaboka za 2017. godinu isplatiti do 15. studenog 2017. godine iznos od 
1.000,00 EUR-a ovrhovoditelju, a protustranka će izdati brisovno očitovanje kojim će se brisati 
teret s nekretnina Grada Zaboka navedenih u točki I. ove Odluke. Zajedničkom izjavom stranke 
će podnijeti zahtjev sudu za povlačenje prijedloga za ovrhu/tužbu. 
 III. Ovlašćuje se gradonačelnik za poduzimanje radnji potrebnih za provedbu ove Odluke. 

IV. Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

Točka 5. 
Vijećnička pitanja i prijedlozi. 
Martina Rubil Skitanić iznosi da je Grad Zabok u „NN“ objavio javni natječaj za imenovanje 
pročelnika Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i javne potrebe na neodređeno vrijeme, 
pa traži objašnjenje. Gradonačelnik iznosi da je Danijel Tuđa vršioc dužnosti, od kad je otišao 
pročelnik Željko Tomek, tako da Danijel obavlja poslove pročelnika i višeg stručnog referenta u 
Upravnom odjelu za komunalno gospodarstvo i javne potrebe, a s obzirom na opseg poslova i 
nove projekte potrebno je popuniti upražnjeno radno mjesto pročelnika. Martina Rubil Skitanić 
pita zbog čega je cesta od 1350 m², spomenuta  na prošloj sjednici - odvojak Tisanić-Kada brijeg u 
Tisanić Jarku prioritetnija od ceste koja spaja Tisanić Jarek i Repovec, a koju je MO III predložio 
u svom programu rada, te da li postoji Zaključak MO o tome, naime zadnja sjednica MO je bila 28. 
4. 2016. godine  i članovi su zamolili da se izvrši promjena u programu, te predlaže da se ode na teren 
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i vidi točno o kojim cestama se radi i riješi nastala pomutnja. Žarko Ivančić iznosi da je asfaltirana 
cesta  Tisanić Jarke - Bregi  Zabočki puno važnija s obzirom na obim prometa istom, osim toga  
smanjuje se promet kroz Zabok,  spomenuta dionica koja nije asfaltirana će ući u program za 
slijedeću godinu. Martina Rubil Skitanić predlaže da se prijedlozi MO uvaže. Danijel Tuđa 
napominje da postoji zapisnik sa sastanka MO  koji je održan u 10. mjesecu 2016. na kojem je osobno 
prisustvovao i na istom je rečeno koja cesta im je prioritetnija.  
Zoran Bunčec pita u kojoj je fazi nadsvođenje potoka u Proseniku i dom. Danijel Tuđa iznosi 
da je 20.10. donijeta odluka o odabiru najpovoljnije ponude, odabrana je zajednica ponuditelja: 
POLI-MONT d.o.o., STROJNI ISKOP – TRANSPORT "ZAJEC", Špičkovina 12, održan sastanak s 
izvođačem radova, jedan od kriterija je bio rok izvođenja radova - u roku od 40 kalendarskih 
dana od dana uvođenja u posao 8. 11. 2017., sutra je rok za dostavu ponuda za I fazu doma u 
Proseniku i rekonstrukciju nogostupa od Trga K. Š. Gjalskog do starog autobusnog kolodvora. 
Ivan Hanžek – Hrvatske vode nisu vjerovale da je moguće radove izvesti u roku od 40 dana, ali 
su promijenili stav uvjerivši se u tijek radova na terenu. Osim toga obavit će se razgovor sa 
Županom da se asfaltirati nogostup od osnovne škole do križanja za Prosenik. 
Drugih pitanja nije bilo pa predsjednik Gradskog vijeća Žarko Ivančić zaključuje sjednicu u 
18,30  sati.  

Akti donijeti na ovoj sjednici su izvršeni te se predlaže verifikacija Skraćenog zapisnika 
sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaboka od 30. listopada2017. godine. 

 
 

 
         Zapisničar                                  PREDSJEDNIK 
  Gordana Dugorepec                                                                      Gradskog vijeća 
                             Žarko Ivančić, oec.  
 


